
 

Referat bestyrelsesmøde -  Fredag den 29. november 2019  
Grundejerforeningen Suderbo I 

 
 

DAGSORDEN:  
 

1. Orientering fra formanden 

PC har været i kontakt med kommunen og støjen bliver målt i nær fremtid. 

4. Vintervedligeholdelse (AH & JF) 
PC har lavet aftale med Stæten for vintervedligeholdelse på samme vilkår og pris som 
forrige år. Anders og Jesper har ansvaret. 
5. Grønne områder, Vej & Stier ( PC, JF & RM ) 
Der bliver plantet 7 nye egetræer i uge 50 2019, som var gået ud og blev fældet i 
forbindelse med rydning af læbælterne. 
Vej og brønde er efterset og vurderet OK – Bliver taget op igen i efteråret 2020 
Pris på græsslåning vurderes på næste møde – Tilbud og aftale for evt. 3 år indhentes. 
Beskæring af vejtræer udskydes til efterår/vinter 2020 
6. Hjemmesiden – Email ( AH & BS ) 
Emails bliver løbende opdateret. 
7. Legeplads 
Legepladsudvalget søger byggetilladelse ved kommune. Info på næste møde 
Legepladsen på Lokesvej er nedlagt og der skal såes græs til foråret – Der indhentes 
tilbud på dette. Gyngestativet opbevares ved det grønne areal ved boldbanen. 
6. Eventuelt 
Intet 
8. Næste møde 
Tirsdag d. 4. februar kl. 18.30 ved Rene Mellergaard 


